
Referat skolebestyrelsesmøde 20. maj 2024 

 
Dato: skb-møde d. 20. marts 2024 
Mødeleder: Ane Stockmarr 
Referent: KM 
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Karen Louise Reeh, Yeliz Jakobsen, Anne Festersen, Jonas Ulstrup (Medarbejderrepræsentant), Johan 
(Elevrådsrepræsentant), Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder)  
 
Afbud: Karen Heide-Jørgensen (Medarbejderrepræsentant), Pelle (Elevrådsrepræsentant), Tine Halkjær, Stine Magnussen 
Fraværende uden afbud: 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlægger 
punktet? 

Hvad skal der 
gøres med 
punktet? 
● Tage fælles 

beslutning 

● Give input 

(til fx 

lederbeslutni

ng) 

● Erfaringsudv

eksling 

● Diskutere 

dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølgning 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

  5  Dagsorden godkendt  



 
2.  
Nyt fra eleverne 
 

eleverne  Orientering 15  Elevrådet gav tilbagemelding på 
ordningen om, at eleverne må gå 
i byen fra og med 7. årgang. 
Der er ikke de store problemer 
med ordningen set fra 
elevperspektiv. 
 

 

 
3. 
Fortsættelse af 
drøftelse 
vedrørende om 
elever må forlade 
skolen fra 7.-9. 
årg., på baggrund 
af elevernes 
tilbagemelding fra 
elevrådsmødet 
 

alle Refleksion 
Diskutere 
dilemma 
 

30 Drøftelsen fra sidste 
møde fortsættes. Vi 
gør os klar til at 
træffe beslutning i 
april. 

Der er ikke noget i 
skolebestyrelsens drøftelse, der 
lægger op til et forslag om at 
ændre ordningen. 
 
I stedet lægger skolebestyrelsen 
op til en drøftelse med eleverne 
om, hvad der vil gøre det mere 
attraktivt at blive på skolen i 
frikvartererne. 
 
Punktet er afsluttet. 
Der gives tilbagemelding til den 
forældre der henvendte sig 
omkring punktet 
 

 

4. 
Opfølgning på 
skrivelsen fra 
skolebestyrelsern
e i Odense samt 
lokal situation 
 

Ane og HH Orientering og 
efterfølgende 
refleksion 

15 Vi følger op på de 
seneste ugers 
begivenheder på 
skoleområdet i 
byen og HH giver en 
orientering om 
hvordan situationen 
er på vores egen 
skole. 

Brevet fra 
skolebestyrelsesforpersonerne er 
blevet taget godt imod af 
rådkvinden og der har været 
inviteret til dialogmøde. 
 
Borgmesteren og rådkvinden vil 
invitere til 4 temaaftener om 
folkeskolen i Odense.  
 
 
 

 



Skolen har besvaret en 
spørgeskemaundersøgelse fra 
skoleforvaltningen omkring 
elevernes adfærd og 
grænseoverskridende handlinger. 
 
 
Vi har udarbejdet en 
undervisningsmiljøvurdering i 
marts 2024, den ligger på skolens 
hjemmeside: 
 
https://hunderupskolen.aula.dk/s
ites/hunderupskolen.aula.dk/files
/arkiv/Download_filer/umv%20m
arts%202024_1.pdf 
 
Vi ønsker at igangsætte en mere 
værdibaseret samtale på skolen 
omkring de sager, der har ramt 
andre skoler, samt til dels også os 
selv i den seneste tid. 
Vi har haft drøftelser i MED 
udvalget d. 18.3.24 og ønsker nu 
at udbrede samtalen til alle 
pædagogiske medarbejdere. 
På baggrund af bekendtgørelsen 
for “fremme af god orden i 
folkeskolen” og vores 
værdiregelsæt har vi indtil  videre 
drøftet følgende: 

● Har vi de nødvendige 
retningslinjer på området 
for grænseoverskridende 
adfærd? 

https://hunderupskolen.aula.dk/sites/hunderupskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/umv%20marts%202024_1.pdf
https://hunderupskolen.aula.dk/sites/hunderupskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/umv%20marts%202024_1.pdf
https://hunderupskolen.aula.dk/sites/hunderupskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/umv%20marts%202024_1.pdf
https://hunderupskolen.aula.dk/sites/hunderupskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/umv%20marts%202024_1.pdf


● Hvordan sikrer vi fælles 

fodslag i håndteringen af 

sagerne, så skolen udadtil 

og indadtil har en klar 

linje? 

● Hvordan sikrer vi at alle 

oplever et sikkert 

undervisningsmiljø og 

arbejdsmiljø? 

Efter drøftelsen med 

medarbejderne vil vi tage deres 

tilbagemeldinger tilbage i MED 

udvalget igen og tage stilling til, 

om vi skal udarbejde nye 

retningslinjer eller samarbejde på 

nye måder. 

Bestyrelsen fortsætter drøftelsen 
på de kommende møder. 
 

5. 
Skolens budget 
og eventuelt 
godkendelse af 
budget. 
Bilag eftersendes. 
 

KM og HH Orientering 30 Kåre fremlægger 
det nye budget og 
KM/HH orienterer 
om hvad budgettet 
betyder for næste 
skoleårs 
planlægning. 

Der er særligt 2 ting der falder i 
øjnene er særligt, at vi bliver en 
klasse mindre og at udgiften til 
visiterede elever giver et stort 
pres på budgettet i almendelen 
og det er en voksende udgift. 
 
Bestyrelsen er kritiske overfor 
den lave budgettildeling til 
Hunderupskolen. 
 
Bestyrelsen er ikke 
beslutningsdygtig og budgettet er 
derfor ikke godkendt. 

 



 

6. 
Velfærdens 
Fundament - 
seneste nyt 
 

HH Orientering 10 HH orienterer kort 
fra et møde 
mandag. 

Teknisk serviceleder og 
skoleleder har været til 
informationsmøde om 
Velfærdens Fundament. 
Projekterne på Hunderupskolen 
er udsat til ibrugtagning til 
efteråret 2025. 
 

 

7. 
Eventuelt 

alle  10    

       

       

 

 


